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Gdańsk, 26.04.2018 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXIX SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXIX Sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18.12 w czwartek 

26.04.2018 r. po zebraniu kworum. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XXIX sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski (10/1/0). 

4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie (10/0/1): 

4.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca 

4.2. Daniela Szynszecka 

4.3. Ewa Świątek 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

5.1. Radny Przemysław Malak złożył wniosek o dopisanie do porządku obrad pkt. 7 

„Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXIX/.../2018 w sprawie zaopiniowania projektów 

dzielnicowych zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2019” oraz 

o wykreślenie pkt. 11 „Informacje dot. Budżetu Obywatelskiego 2019”. 

5.2. Wniosek z pkt. 5.1 przyjęto (9/1/1). 

5.3. Radny Florian Wojciechowski złożył wniosek o przeniesienie pkt. 10 „Informacje 

dot. uchwały budżetowej na rok 2018” po pkt. 5. 

5.4. Radny Przemysław Malak zgłosił wniosek przeciwny, ponieważ w jego ocenie 

podjęcie uchwał jest ważniejsze niż informacje dot. uchwały budżetowej, a jest 

ryzyko braku kworum i zakończenia sesji. 

5.5. Wniosek z pkt. 5.3 odrzucono (4/6/1). 

5.6. Przyjęto porządek obrad (9/1/1). 

6. Zatwierdzono protokół z obrad XXVIII sesji (8/0/3). 

7. Przybyła Radna Grażyna Dzierżak o godz. 18.25. 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXIX/.../2018 w sprawie zaopiniowania projektów 

dzielnicowych zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2019. 

8.1. Radny Przemysław Malak przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że Rada 

Dzielnicy musi przedstawić swoją opinię dot. wniosków dzielnicowych zgłoszonych 

do Budżetu Obywatelskiego 2019 poprzez wypełnienie tabeli stanowiącej załącznik 

do projektu uchwały. Zaproponował wyrażenie opinii pozytywnej z wyjątkiem 

projektu nr 15, ponieważ miałby być on realizowany 

na terenie prywatnym, co jest niezgodne z Regulaminem Budżetu Obywatelskiego. 

8.2. Mieszkanka Halina Wojnicz (wnioskodawca projektu nr 15) powiedziała, że jej 

wniosek został zatwierdzony przez Urząd Miejski i wnioskuje o pozytywną opinię 

Rady Dzielnicy. 

8.3. Radny Przemysław Malak powiedział, że Urząd Miejski na razie zweryfikował 

jedynie podpisy złożone pod projektami do Budżetu Obywatelskiego 2019, 

natomiast nie była na razie przeprowadzana weryfikacja formalno-prawna. 
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8.4. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przedstawiła 

harmonogram Budżetu Obywatelskiego 2019, zwracając uwagę na fakt, 

że weryfikacja formalno-prawna dopiero będzie wykonywana. 

8.5. Mieszkanka Halina Wojnicz (wnioskodawca projektu nr 15) zaproponowała, 

aby Rada Dzielnicy wyraziła opinię pozytywną, aby dać szansę na weryfikację jej 

projektu przez odpowiednią komisję. 

8.6. Radny Przemysław Malak powiedział, że opinia Rady Dzielnicy nie ma wpływu 

na kolejne etapy weryfikacji projektu. 

8.7. Radna Daniela Szynszecka zapytała, czy ten teren jest własnością miejską, 

czy prywatną. 

8.8. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak odpowiedziała, 

że omawiany teren należy do firmy INPRO, co Radni wiedzą z wcześniejszej pracy. 

8.9. Mieszkaniec Antoni Zygmunt powiedział, że Radni dyskutują na temat terenu, 

do którego prawo decydowania ma jedynie właściciel firma INPRO oraz miejski 

konserwator zabytków. 

8.10. Radny Przemysław Malak odczytał wszystkie wnioski z tabeli stanowiącej załącznik 

do projektu uchwały i podtrzymał wniosek złożony w pkt. 8.1. 

8.11. Głosowanie negatywnej opinii dla wniosku nr 15 z tabeli („negatywna z powodu 

niezgodności z Regulaminem Budżetu Obywatelskiego - działka 108/1 obręb 52 jest 

własnością prywatną”) – wniosek przyjęto (11/0/1). 

8.12. Mieszkanka Halina Wojnicz (wnioskodawca projektu nr 15) zapytała, czy jest 

procedura odwołania się od opinii Rady Dzielnicy. 

8.13. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. 

8.14. Głosowanie pozytywnej opinii dla pozostałych wniosków – wniosek przyjęto 

(11/0/1). 

8.15. Podjęto uchwałę nr XXIX/51/2018 w sprawie zaopiniowania projektów 

dzielnicowych zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego 2019 (12/0/0). 

9. Radny Florian Wojciechowski opuścił obrady o godz. 18.55. 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXIX/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2017. 

10.1. Radny Przemysław Malak przedstawił projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności w roku 2017. 

10.2. Podjęto uchwałę nr XXIX/52/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności 

w roku 2017 (11/0/0). 

11. Przedstawienie sprawozdania z działalności Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w roku 2017. 

11.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w roku 2017, 

podkreślając zmniejszenie aktywności Radnych w pracy Rady w roku 2017 

(m.in. 1 radny nie był obecny ani razu na sesjach, były problemy z zebraniem 

kworum na sesjach oraz obecnością na oficjalnych dyżurach). 

11.2. Do sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag. 

12. Przedstawienie sprawozdań Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z działalności 

w roku 2017. 

12.1. Radny Kazimierz Mechowski przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady 

Dzielnicy z działalności w roku 2017, stanowiące załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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12.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poinformowała, 

że pozostałe Komisje Rady Dzielnicy nie złożyły sprawozdań z działalności 

w roku 2017, pomimo obowiązku statutowego. 

13. Informacje dot. uchwały budżetowej na rok 2018. 

13.1. Radny Przemysław Malak poinformował, że na 39 punktów uchwały budżetowej 

zostały zgłoszone zastrzeżenie Biura Rady Miasta Gdańska do 29 punktów. 

Wątpliwości zostały wyjaśnione przez Zarząd Dzielnicy i Przewodniczącą Rady. 

13.2. Radny Przemysław Malak poinformował również, że Zarząd Dzielnicy otrzymał 

pismo, iż uchwała budżetowa została zaakceptowana i można zacząć realizować 

wnioski. Przypomniał o konieczności wcześniejszej specyfikacji szczegółów 

projektów przez wnioskodawców, aby był czas na uruchomienie środków 

budżetowych. 

13.3. Radny Przemysław Malak powiedział, że niemożliwa jest realizacja siłowni 

na wolnym powietrzu na działce nr 866, obręb 053 (przy ul. Belgradzkiej), ponieważ 

teren jest oddany w użytkowanie wieczyste. Dlatego trzeba podjąć decyzję, co zrobić 

ze środkami zapisanymi na ten cel w uchwale budżetowej. Zaproponował realizację 

siłowni na wolnym powietrzu przy Przychodni Morena, co było również jednym z 

wniosków budżetowych składanych do Rady Dzielnicy. 

13.4. Mieszkanka Katarzyna Drab powiedziała, że ten teren jest blisko ulicy i nie nadaje 

się na siłownię na wolnym powietrzu. 

13.5. Radna Daniela Szynszecka zaproponowała, aby wykorzystać te środki na 

powiększenie parkingu przy Przychodni Morena. 

13.6. Wniosek z pkt. 13.3 przyjęto (8/3/0). 

14. Przybyła Radna Halina Gostomska o godz. 19.28. 

15. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

15.1. Radny Przemysław Malak poinformował o Gdańskich Dniach Sąsiadów 

i związanym z nimi Gdańskim Funduszu Sąsiedzkim. 

16. Informacje Przewodniczącej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

16.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poinformowała, 

że w siedzibie Rady Dzielnicy w czwartek, 10.05.2018 r. o godz. 18.00 odbędą się 

konsultacje społeczne prowadzone przez Radnego Miasta Gdańska Piotra 

Borawskiego dot. Gdańskiej Rady Seniorów. 

17. Komunikaty i inne informacje. 

17.1. Radny Radosław Pasich poprosił o pomoc Zarządu Dzielnicy w sprawie wniosku 

mieszkańców bloku przy ul. Marusarzówny 1 do Zarządu LWSM „Morena” 

dot. wyznaczenia miejsc parkingowych pod blokiem w związku ze znakiem „strefa 

zamieszkania” i mandatami wystawianymi przez Straż Miejską. 

18. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zakończyła obrady 

o godz. 19.38. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski 


